



الأعضاء زملاء موظفي مجموعة شركات ياريكس

من أهم الأخبار التي وصلتني هذا الأسبوع هي تلك التي أشارت بوضوح إلى الارتفاع المالي الكبير في حجم أنشطة مجموعة الشركات، وهذا خبر سعيد بالطبع، إلا أنه وللأسف هنالك بالمقابل ارتفاع حاد في النفقات التشغيلية، وهو ما أوصل الربحية التي حققتها مجموعة الشركات إلى ما يقارب الصفر .
لذلك فقد أقرت الإدارة العمل على تقليص النفقات الغير ضرورية والقيام بدراسة مالية وإدارية موسعة للحفاظ على الناتج المالي مع مراعاة تحقيق أرباح معقولة تسمح بتطوير الشركات واستمرارها .
إن كل ما نتخذه من اجراءات بهدف إلى مصلحة المجموعة بشكل عام وهو الأمر الذي سينعكس بشكل تلقائي على استقرار ونمو مصالح موظفي المجموعة بالطبع.

انتبه هذه الفرصة لشكر الجميع على تحقيق هذه الإنجازات، واستثارة همهم لتحقيق المزيد .

فائق الاحترام والتقدير.

حسن الكاهلي
الرئيس التنفيذي



Dear Colleagues, Employees of Yearex Group of Companies,

One of the most important reports that I received this week was the one that clearly indicated the significant financial increase in the volume of the group's activities. This is happy news of course, but unfortunately there is a sharp rise in the operating expenses, which brought the profitability achieved by the group of companies to nearly "zero".

Therefore, the management decided to work on reducing unnecessary expenses and carrying out an extensive financial and administrative study to maintain the financial output, taking into account the importance of achieving reasonable profits that support the development and continuation of companies.

All the decisions we take are aiming to enhance the group outcome, which will automatically reflect on the stability and growth of the interests of the group's employees as a normal result.

I take this opportunity to thank everyone for achieving these results, and to motivate them to achieve more.

Much respect and appreciation.

Hassan Alkahily
CEO